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Betreft: Brandveiligheid van hotels

Op 18 augustus 2007 zijn bij een brand in het Penhallow Hotel in Newquay in Zuidwest-Engeland drie 
mensen om het leven gekomen.

Naderhand is met zorg gewezen op het te geringe aantal beschikbare brandweerlieden en 
draailadders, maar dit doet niet af aan het feit dat het hotel niet was voorzien van een sproei-
installatie.

Deze tragedie lijkt een Europese trend te bevestigen. Alleen al de afgelopen drie jaar zijn er ten 
minste 60 mensen bij hotelbranden omgekomen, telkens in hotels zonder sproei-installatie, terwijl er 
geen dodelijke slachtoffers zijn geregistreerd in hotel die wel over een dergelijke installatie 
beschikken. Is de Commissie van mening dat het vergaren van statistische gegevens voor de gehele 
EU nuttig zou kunnen zijn om een reëel beeld te krijgen van het aantal doden en gewonden bij 
hotelbranden?

Door het ontbreken van gemeenschappelijke normen in Europa lopen consumenten die van 
hotelaccommodaties gebruik maken, momenteel uiteenlopende risico's: in Hongarije is het 
beschermingsniveau dankzij sproeiers het hoogst, terwijl er in Frankrijk geen wettelijke voorschriften 
inzake sproei-installaties zijn; de overige lidstaten liggen hier tussenin.

Is de Commissie van mening dat de brandveiligheid van hotels op efficiënte wijze kan worden 
verbeterd als er sproei-installaties worden aangebracht in nieuwe hotels of in de vluchtroutes van 
bestaande hotels? Is de Commissie van oordeel dat de burgers profijt zouden hebben van 
gemeenschappelijke brandveiligheidsvoorschriften voor hotels in de EU?

De Commissie discussieert al sinds 1986 over de brandveiligheid van hotels, maar er is nog geen 
definitieve beslissing genomen.
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